

EMT JSD VM

The latest addition to the award winning EMT Jubilee MC-Cart Series



Fine Tuning with Varia Mass

Pünktlich zu seinem **77** Jahre Jubiläum präsentiert EMT das neue JSD VM MC System: Neben dem JSD Platin und der Lady in Black (S75) ist es der nunmehr dritte Tonabnehmer mit dem EMT exklusiven weissen Saphir Nadelträger aus der Jubilee Serie. Von den 47 Bestandteilen des neuen, grau/goldenen JSD VM Tonabnehmers sind deren 2 speziell erwähnenswert: Es sind dies die zwei unterschiedlichen Zylinderstäbchen von geringer, bzw. von sehr hoher Dichte, welche wahlweise im JSD VM Tonabnehmer Gehäuse integriert werden. Sie lassen sich schnell und einfach sowie ohne Tonabnehmer Demontage austauschen und sorgen damit für unterschiedliche Gewichts- und Masseverhältnisse. Diese variable Tonabnehmer Masse (VM) von insgesamt entweder 10 oder 13 g ermöglicht eine flexible, effektive und optimale Abstimmung auf fast jeden Tonarm.

Just in time for its **77th** anniversary, EMT will present the new JSD VM MC Cart: The latest addition to the award winning EMT Jubilee series is - beside the JSD Platinum and the Lady in Black (S75) – the third pickup with EMT's exclusive white sapphire cantilever. From the total 47 components of the new gray / gold JSD VM cart, 2 are particularly worth mentioning: The two different cylinder rods are made of low respectively very high density material and will be alternatively integrated in the JSD VM cartridge housing. They can be exchanged quickly and easily on the fly and thus ensure different weight and mass ratios. This variable cart mass (VM) of a total of 10 or 13 g allows a flexible, effective and optimal fine tuning to almost every tone arm.

Prel. Technical Data for the EMT JSD VM

Stylus and cantilever	naked, oriented Diamond on white Sapphire
Tracking force	2,3-2,4 g
System impedance	2 x 20 Ohm approx.
Output level at 1kHz (@ 5cm/s rms)	2 x 1 mV, +/-2dB
Frequency response	20 to 30'000 Hz
Compliance	12µm/mN
Weight, either	10g or 13g
Recommended load	200 – 300 Ohm
Recommended dynamic tone arm mass	FLEXIBLE
Optimal ambiance and room temperature	23 ... 25 ° Cel (73-80° F)

EMT® and the EMT Logo are registered trademarks of EMT International GmbH
We reserve the right to change specifications, options and features at any time
JL 042017